



English is an essential life skill for business or leisure. Fortunately, Direct English from the Linguaphone Group has made the learning journey easier with its unique training system for adults of all ages.

As a world leading language training provider with over 100 years of experience, the Linguaphone Group has already helped millions of people learn a new language in over 60 countries, and transformed English language learning across Asia, Europe and the Middle East.

Unlike so many other English language courses, Direct English works by fitting around you with a step-by-step course tailored to your abilities and goals. It progresses at your pace, adapts around work and lifestyle commitments and finds the learning style you like best. The result? You reach your learning goals faster with more confidence.

The course combines interactive bilingual materials with personalised tutorials, conversation classes and social activities. With nine levels to choose from, plus Business English, it offers more choice than any other English language training system.

So whether you're an absolute beginner or an advanced learner, a young professional or a senior corporate executive, Direct English from the Linguaphone Group offers the easiest path to learning. And no English language knowledge is necessary.

Lastly, we also offer the opportunity to achieve the BULATS qualification from Cambridge English Language Assessment as a further measure of your progress with us.

**So what are you waiting for?  
Start your journey to success today.**

لقد أصبحت اللغة الإنجليزية مهارة أساسية من مهارات الحياة، سواء كان ذلك في عالم التجارة أو في الأوقات العادية، ولحسن الحظ، فإن مناهج دايركت إنجلش التي تقدمها مجموعة لينغوافون جعلت الرحلة التعليمية أسهل من أي منهج تدريبي آخر.

بوصفها واحدة من متعهدي تدريب اللغات الرائدة في العالم وبضربة تزيد عن 100 عام، ساعدت مجموعة لينغوافون الملايين من الناس في كل أرجاء العالم على تعلم لغة جديدة في أكثر من 60 دولة، كما عززت مسار تعليم اللغة الإنجليزية في آسيا وأوروبا والشرق الأوسط.

على عكس مناهج اللغة الإنجليزية الأخرى، يعمل منهج دايركت إنجلش بشكل فريد ومختلف، فهو يضعك في محور الإهتمام من خلال تصميم دورات تدريبية تناسب احتياجاتك وأهدافك. فالمنهج يتلائم مع سرعتك ويتكيف مع التزاماتك، ومن خلاله سوف تستطيع الوصول إلى أسلوب التعليم المناسب. مما يمنحك سهولة الوصول إلى أهدافك التعليمية بسرعة أكبر وثقة أقوى.

تضم الدورة التدريبية مواد تفاعلية ثنائية اللغة، مع برامج مخصصة ودروس محادثة وأنشطة اجتماعية. من خلال تسع مراحل بالإضافة إلى الإنجليزية الخاصة بالأعمال التجارية، فهي تعرض لك اختيارات أكثر من أي منهج آخر لتعليم اللغة الإنجليزية.

مهما كان مستواك مبتدئاً أو متقدماً في اللغة، أو كنت في مستهل عملك المهني، ستوفر لك دايركت إنجلش أسهل الطرق للتعلم، حيث لا تشترط أي معرفة مسبقة باللغة الإنجليزية.

أخيراً نحن نوفر لك الفرصة أيضاً لتحقق مؤهل البولتس (BULATS) (خدمة اختبار اللغة الانجليزية) من خلال تقييم كيمرج للغة الإنجليزية والذي يعد طريقة أخرى لقياس تقدمك معنا.

**إذًا، ماذا تنتظر؟  
اتخذ قرارك وابدأ من اليوم رحلة النجاح.**

**Call : +973 17 550 715**  
**www.directenglish.bh**  
**info@directenglish.bh**

★ البرامج التدريبية للشباب والبالغين والكبار (16 سنة فما فوق) ★ Offers Courses for Young Adults and Adults (16 Years old and up)



English language learning direct to the world

Direct English is part of the Linguaphone Group